
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 12.09.2019  
Styreleder Nils Kvernmo presenterte saken.  
 
Spørsmål til diskusjon:  

 Arbeider vi i henhold til mandatet? 
 Har styret riktig kompetanse og sammensetning, og evner vi å tilføre merverdi? 
 Hvordan er samarbeidet med dekanen? 
 Hvordan balanseres hovedoppgavene styring, kontroll og strategi? 
 Hvordan vurderer vi innkalling, saksliste, saksdokumenter, møteavvikling og 

møteledelse? 
 Eventuelt. 
 Oppfølging - forventningspunkter. 

 
Fakultetsstyret diskuterte spørsmålene og var enige om følgende: 

 Fakultetsstyret arbeider i henhold til mandat.  
 Styret innehar god og variert kompetanse og en sammensetning som gir verdifulle 

innspill fra viktige sektorer og samarbeidspartnere for fakultetet. 
 Samarbeidet med dekanen er svært godt.  
 Hovedoppgavene styring, kontroll og strategi balanseres bra. 
 Innkalling, saksliste, saksdokumenter, møteavvikling og møteledelse fungerer utmerket. 

 
Oppfølging og forventningspunkter:  

 Flere saker bør fremmes som vedtakssaker. Hittil stor overvekt av orienteringssaker.  
 Mange saker om studie. Forskning bør få mer plass. 
 Ønske om også en representant fra andre utdannings- og forskningsinstitusjoner i styret. 
 St. Olavs hospital bør være representert i styret.  
 Ønske om mer statusoppdatering om fusjonsgevinster i dekanens orientering. 
 Medlemmene i fakultetsstyret må også gjerne foreslå saker. 

 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 12.09.2019  
Referatet fra evalueringen godkjennes. Saken legges fram på nytt i neste styremøte med sikte på 
å fastsette forbedringsområder som styret arbeider med fram mot neste evaluering. 
 


